
Van: Paula Schulze 

Verzonden: maandag 3 februari 2020 

Aan: Jan-Frans Brouwers 

Onderwerp: Beantwoording Technische vragen Onderzoek energieneutrale industrie 

 

Geachte heer Brouwers, 

Op 31 januari 2020 ontvingen wij onderstaande Technische vragen over het Onderzoek 

energieneutrale industrie van u: 

 

In het overzicht ‘Openbare besluiten en activiteiten Gedeputeerde Staten 20 januari 2020’, 
gepubliceerd op 22 januari 2020 op Brainps.brabant.nl, staat onder punt 3 ‘Onderzoek energieneutrale 
industrie’. In dat bericht worden enkele conclusies opgesomd uit een onderzoek dat Blueterra voor de 

provincie gedaan heeft naar het verduurzamen van de Brabantse industrie. Met aansluitend de 

opmerking dat de provincie enkele aanbevelingen uit het onderzoek zal overnemen om de 

energietransitie in de industrie te versnellen. 

1. Kunt u aangeven om welke aanbevelingen het gaat en wat die concreet inhouden? 

2. Welke gevolgen zijn verbonden aan het implementeren van deze aanbevelingen? 

3. Gaat het om maatregelen die verplicht aan de industrie zullen worden opgelegd of slechts om 

aanbevelingen aan de industrie? 

4. Is dit onderzoek door Blueterra exclusief verricht voor de provincie Noord-Brabant of heeft de 

provincie het samen met (enkele) andere provincies laten uitvoeren? 

 

Wij beantwoorden uw vragen als volgt: 

Vraag 1+2: Voor de antwoorden op deze vragen verwijzen wij u vriendelijk naar deze 

statenmededeling. Daarin is beschreven welke maatregelen op welke manier opgevolgd zullen 

worden. 

 

Vraag 3: De maatregelen uit het onderzoek kunnen zowel wettelijke als bovenwettelijke maatregelen 

zijn, afhankelijk van de specifieke bedrijfssituatie. De Provincie ziet toe op de naleving van de Wet 

Milieubeheer bij de bedrijven onder provinciaal bevoegd gezag. In de Wet Milieubeheer is opgenomen 

dat de bedrijven verplicht energiebesparende maatregelen moeten nemen die zich binnen 5 jaar terug 

verdienen; deze verplichting is in 1993 in werking getreden. Ook wordt bij de vergunningverlening 

getoetst op de energie-efficiëntie. Naast dit wettelijk spoor stimuleert de provincie bedrijven om 

bovenwettelijke maatregelen te nemen. 

 

Vraag 4: Dit onderzoek is exclusief verricht voor de provincie Noord-Brabant maar de resultaten zijn 

met andere provincies gedeeld. 

 

Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. Met vriendelijke groet, 

 

Paula Schulze | Projectleider Energie  

https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/cpv/20200203/download?qvi=1276615
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